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Who We Are

Giza Systems, a leading digital transformation enabler and systems integrator in the MEA region, 
designs and deploys industry-specific technology solutions for asset-intensive industries such as the 
Telecoms, Utilities, Oil & Gas, Transportation and other market sectors. Giza Systems helps its clients 
streamline their operations and businesses through their portfolio of solutions, managed services, 
and consultancy practice. Giza Systems’ team of 2400+ professionals are spread throughout the 
region with anchor offices in Cairo, Riyadh, Dubai, Doha, Nairobi, Dar-es-Salaam,  Kampala and New 
Jersey, allowing the Company to service an ever-increasing client base in over 40 countries. 

What We Do

We deliver a comprehensive scope and range of end-to-end industry specific solutions that meet 
customer demand for streamlining operational and business efficiencies.

Our technical capabilities, extensive experience and knowledge of the market, as well as our 
partnership with global leaders in the areas of automation systems, communication solutions and 
metering infrastructure enable us to develop integrated solutions that can work with and build on 
the evolving technologies, as well as meet the dynamicity of our customers’ needs.

In our pursuit to constantly enhance existing resources and create new capabilities, we drive forward 
the growth of our company, our customers, our people, and our communities.

Capabilities

With steady growth in our client base all over the Middle East, we have established local and regional 
offices to respond to the demands of our clients, as well as leverage the company’s success and 
proven track record in the different sectors.

Year Founded: 1974
Headquarters: New Cairo, Egypt
Offices: Egypt, Kingdom of Saudi Arabia, United Arab Emirates, Qatar, Kenya, Tanzania, Uganda, 
and USA
Our Team: 2400+ professionals
Accreditations:
•	 ISO 14001:2015
•	 ISO 9001:2015
•	 ISO 45001:2018

Our Subsidiaries: Giza Arabia, Giza Systems Distribution (GSD), Giza Systems Free Zone, Giza 
Systems DMCC, Giza Systems Gulf, Giza Systems Electromechanical Company (GSEC), VAS 
Integrated Solutions, Giza Systems Kenya, Giza Systems Tanzania, Giza Systems Uganda, Giza 
Systems Foundation, Avidbeam, Aria Technologies, Jafeer Technologies.
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من نحن؟

شركة جيزة سيستمز ، وهي شركة رائدة في مجال تمكين التحول الرقمي وتكامل الأنظمة في منطقة الشرق الأوسط 
وأفريقيا ، بتصميم ونشر حلول تقنية خاصة بالصناعة للصناعات كثيفة الأصــول مثل الاتصالات والمرافق والنفط 
والغاز والنقل وقطاعات السوق الأخــرى. تساعد جيزة سيستمز عملائها على تبسيط عملياتهم وأعمالهم من خلال 
مجموعة الحلول والخدمات المدارة والممارسات الاستشارية. ينتشر فريق جيزة سيستمز المكون من 2400+ متخصص 
فــي جميع أنــحــاء المنطقة مــع مــكــاتــب رئيسية فــي الــقــاهــرة والـــريـــاض ودبـــي والـــدوحـــة ونــيــروبــي ودار الــــسلام وكمبالا 

ونيوجيرسي ، مما يسمح للشركة بخدمة قاعدة عملاء متزايدة باستمرار. في أكثر من 40 دولة.

ماذا نفعل؟

نقوم بتوفير مجموعة كبيرة من الحلول التكنولوجية الجاهزة الخاصة بكل صناعة على حدة لتلبي طلب العملاء للجمع 
ما بين الكفاءات العملية والتنفيذية في مشروعاتهم.

كما تقوم جيزة سيستمز بتطوير كافة أنواع الحلول المتكاملة بفضل قدراتنا التقنية وخبراتنا الواسعة ودرايتنا بمتطلبات 
الــســوق، وكــذلــك بفضل شراكتنا مــع شــركــات عالمية رائـــدة فــي مــجــالات أنظمة التحكم والإتــصــالات والبنية التحتية 
لأنظمة القياس، وتكون هذه الحلول المتكاملة قادرة على التعامل مع التكنولوجيات الجديدة وعلى تلبية الإحتياجات 

المتزايدة لعملائنا.

وفي سعينا الدائم لزيادة قدرات فريق عملنا وخلق المزيد والجديد من هذه القدرات فإننا نسعى جاهدين لدفع شركتنا 
إلى الأمام لنزيد من امكانياتها وقدرات عملائنا ومجتمعاتنا ككل.

قدراتنا

من خــال النمو المتزايد لقاعدة عملائنا في كافة بــاد الشرق الأوســط، فقد تمكننا من إنشاء العديد من المكاتب 
المحلية والإقليمية لتلبية طلبات عملائنا وللإستفادة من قدرات ونجاحات شركتنا في مختلف القطاعات.

متى تأسست شركتنا: عام 1974
المركز الرئيسي: القاهرة الجديدة – مصر

ــارات العربية المتحدة ، قطر ، كينيا ، تنزانيا ، أوغــنــدا ، والــولايــات  المكاتب: مصر ، المملكة العربية السعودية ، الإمـ
المتحدة الأمريكية

فريق العمل: 2400+ متخصص في المجالات المختلفة
الشركة حاصلة على شهادات:

• أيزو 2015-14001	
• آيزو2015-9001	
• آيزو 2018-45001	

شركاتنا الشقيقة: جيزة العربية – جيزة سيستمز للتوزيع – جيزة سيستمز بالمنطقة الحرة – جيزة سيستمز بالإمارات 
– مؤسسة جيزة سيستمز – جيزة سيستمز إليكتروميكانيكال – فاس للحلول المتكاملة – جيزة سيستمز بكينيا – جيزة 

سيستمز تنزانيا  – جيزة سيستمز أوغندا – مؤسسة جيزة سيستمز – أفيدبيم – آريا تكنولوجيز – جافير تكنولوجيز .


